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Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V) 
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Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C) 
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Charlotta Schenholm (FP)  
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Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus, Mattias Lundberg och Marita 

Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Josefin Malmqvist och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 21 

Analys av brukarundersökning och plockanalys. Rapport 
Dnr T2011-006-0351 och T2011-703-05617 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

I rapporten konstateras det att 80 procent av både småhusägare och 

flerbostadshusboende anger sammantaget att det skulle lämnas mer avfall till 

återvinning om det var lättare att göra det. Drygt 70 procent svarar att de skulle 

lämna mer till återvinning om det var närmare. 

 

Av de förslag till åtgärder som kontoret föreslår är det i dagsläget inget som 

matchar de önskemål och behov som framkommit i analysen, d.v.s. att det ska 

vara lättare. Dock nämns att om den statliga avfallsutredningen som nu är ute på 

remiss leder till att kommunerna tar över insamlingsansvaret från producenterna 

så finns det betydligt större möjlighet att påverka utsortering och insamling.  

 

Miljöpartiet de gröna ser mycket positivt på det projekt kring insamling och 

materialåtervinning av textilier som trafikkontoret initierat. Vi skulle önska att 

olika projekt gjordes kring insamling av matavfall för fastigheter där 

matavfallsinsamling i dag saknas, exempelvis med en matavfallsbil eller 

insamlingsmöjligheter vid återvinningsstationerna. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Malte Sigemalm m.fl. (S) enligt följande: 

 
Plockanalysen visar att servicegraden bör höjas när det gäller hushållens möjligheter till 

återvinning. Många anser sig veta vad som ska och kan sorteras ut men likväl utgörs en 

tredjedel av soppåsens innehåll tidningar och förpackningar. En gissning är att orsaken 

till detta är utrymmes- och tidsbrist. Ligger återvinningsstationen inte nära är det inte så 

konstigt om man väljer det enkla. Därför måste möjligheten att göra rätt vara lätt, det 

svarar också 80 procent av de tillfrågade.  

 

När det gäller insamling av matavfall i flerbostadshus krävs en ordentlig uppryckning. 

Att möjligheten finns, men inte är känd, är inte konstigt med tanke på att 

fastighetsägarna ännu inta skapat förutsättningar för detta. 



  

 

Det är också viktigt att vi tar de svarandes uppgifter om informationskällor på allvar. 

Hemsidor löser inte alla kommunikationsproblem, hur innehållsrika och uppdaterade de 

än är, utan måste kompletteras med muntlig och skriftlig information. Det finns 

fortfarande många äldre som inte använder dator, det finns många som har svårt att 

orientera sig på en hemsida och det finns många som inte aktivt söker information. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 
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